
Møte 02. 11. 21

Tilstede: Anna, Erik, Ida, Jens, Jonas, Wojtek, Marie, Nurinnisa

1 Ris og Ros

Ris
Studieretningen BKJ blir ikke prioritert

- Med avslag om støtte til ekskursjon for BKJ har temaet om urettferdig behandling kommet
opp. Dette stiller styret seg uforstående til.

- HS sitt grunnlag for å avslå forespørselen var å ikke skille studieretningene fra hverandre. Vi
ønsker å gi like muligheter til alle studieretninger.

Ønsker vafler på kontoret

- Vi tar dette med oss videre.

Ros

2 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Nurinnisa Ja

Lese vedtekter om æresmedlemmer Alle Ja

Lage en doodle om tidspunkt for HS bilder Wojtek Nei

Sende Wojtek melding på Slack om
videresending av styremail

De det gjelder Ja

Snakke med Delta om Tekna som sponsor Jonas Ja

Lage en doodle om tidspunkt for kontorvask Nurinnisa Ja

Spør om Vokalium har sendt søknad om
økonomisk støtte

Marie Ja

Legge ut en post om julebord på volvox.no Wojtek/Jonas Ja, i kalenderen

3 Prioriterte saker

Movember-aksjonen
- Kontorkom skal ha kakesalg på fredag (05.11).
- Det blir ølsmaking med Invitro.



- Gunkom skal ha vors på kontoret. Det blir deretter en bartfest på Kjellern som er åpent for
alle. Inngangsbilletter på 100 kr går til donasjon til movember.

- Hovedstyret har hatt en idèmyldring og har bestemt seg for HS challenges for i år.
Nukleomedia skal lage en poster med utfordringene.

Milestones HS Challenges Hvem?

1000 kr Gratis frokost på kontoret Ida, Marie og Anna

2000 kr Studass hjelp på kontoret Erik, Wojtek og Jonas

3000 kr Vokser leggene Jonas, Kristoffer og
Anna

4000 kr Selforsvarskurs demonstrert
på Marie

Marie

5000kr Backflip kurs Kristoffer

6000 kr Gå med
harekostymet/tegnet bart en
hel dag

Jonas og Nurinnisa

7000 kr Date med HS medlem (til
den som har donert mest)

Jens

8000 kr Squid Game HS edition. De
som ryker må donere 200 kr
– vinneren donerer opptjent
penger

Nuri er spill/lek ansvarlig.
Marie er film ansvarlig.
Resten av HS deltar.

9000 kr Skinning Erik og Kristoffer

10.000 kr Farge håret volvoxgrønt Jens og Marie

11.000 kr Tattoo Ida, Jens, Jonas og Nuri

4 Komite oppdateringer

Leder
- Har vært på linjeledermøtet. I møtet blæstet Studenttinget og Isfit om opptak.
- SiT blæstet om sine tilbud på møtet

o Frivillige sponsoravtaler. Det var mulig å søke støtte for oppstartsprosjekter på
høstsemesteret. I vår tildeles midler til vedlikehold og videreføring av prosjekter.

o Skreddersydde kurs til linjeforeninger.  For eksempel «hvordan bli en god møteleder»
osv.

o Tilbud om Visma. Jonas skal være med på seminar for interesserte.
- Det er snart møte med NV, HS har ingenting å ta opp.
- Kristofer Johansen har blitt innstilt som Kjellerkontakt. HS gleder seg til han kan starte.



Ekstra:

- Realfagskjelleren ønsker å ha intervju med han.

Kasserer
- Store deler av erfaringsoverføringen er ferdig. Har prøvd å sette seg sakte men sikkert inn i

arbeidet.
- Har fått tilgang til diverse kontoer, men ikke til alt helt ennå.

Ekstra:

- Tenker det kan være greit å ikke sette opp noe nettbutikk. Kan også være mulig å ha
produkter på nettsiden, men at QR-koden til vipps blir benyttet som betaling også på
nettsiden.

Nestleder
- Har satt seg inn i Åre-arrangementet. Videre er transport til Åre er booket.
- Snakket med Ninni fra Spanskrøret om Åre-lekene. Både Marie og Jens gleder seg til å ha noe

opplegg med dem, da HC ikke drar til Åre med oss denne gangen.
- Det blir nødvendig å sette seg ned å lage et budsjett til Åre-turen, før billettprisene blir

bestemt.
- En ide om gratis vafler på kontoret den dagen billettene til Året slippes, slik at det blir enda

mer stas rundt billettslippet.
- Har planlagt å ha billettslipp for Åre-turen 16. november.

Faddersjef
- Har ordnet med et møte med komiteen neste uke. På møte er det planlagt å dele ut

ansvarsområder og informere litt om Åre.
- Har arbeidet sammen med Marie om å ha et samarbeid med Spanskrøret under Åre.

Arrangementskomiteen
- Har arbeidet med å arrangere Julebordet nå på fredag (05. 11).
- 9 stykker fra arrkom skal være servitører på julebordet, og det trengs dermed ikke hjelp

eksternt fra komiteen.
- Neste arrangement blir Krabbe. Det blir ikke noe dobbelkrabbe som det har gått rykter om.

Ekstra:

- Har sendt en forespørsel om fotografering til nukleomedia. Denne hadde ikke nukleomedia
fått. Noe som må sees nærmere på.

Bedriftskomiteen
- Det var NIBIO-bedpress onsdag 27.10. Alle parter var fornøyde med oppmøte og pizza. Videre

er det god mulighet for et videre samarbeid med NIBIO.



- Første HAV22 møtet var på onsdag 27.10. Arrangementet vil skje en gang tidlig mars. 4
stykker fra bedkom, inkludert Erik, hjelper til HAV arrangementet.

o Leter etter et lokale å holde arrangementet på. Lager 11 blir sett på som en mulighet.
Akvakultur-bedrifter skal kontaktes for denne anledningen.

- Bedkom planlegger for flere arrangementer i november. Mer informasjon om dette vil komme
fortløpende.

- Nye bedkom-medlemmer begynner å like Slack.
- Ønsker at bedkom skal bli flinkere på å bruke volvox.no-kalenderen.

Nukleomedia
- Har hatt møte om ny renovering av nettsiden, og folk har kommet seg godt i gang med

planleggingsfasen. Det blir ingen økonomisk problem med renoveringen av nettsiden.
- Nukleomedia har satt opp faste tidspunkter for møter.
- Det har blitt gitt adobekurs innad i komiteen slik at flere kan lage plakater og avis. Det vil bli

gitt flere slike kurs.
- Det var et ønske om å kjøpe arkivskap til kontoret. Dette mente HS at var mulig å

gjennomføre

Ekstra:

- Tenker det er smart å sette opp en jubileumskomite for 25 års jubileum for Volvox og
Alkymisten allerede nå. Slik at det er god tid for planlegging.

Kjelleren
- Ingen oppdateringer gitt

Kontorkomiteen
- Kontorkom skal arrangere strikkekveld onsdag 3. november. I tillegg skal kontorkom ha

kakesalg for movember-aksjonen fredag 5. november.
- Skal ha et info- og planleggingsmøte onsdag 3. november. Ønsker å arrangere noe i neste uke

(uke 45).
- Flere i kontorkom er med på å arrangere og planlegge movember.

5 Undergruppe oppdateringer

Allsidighet
- Har hatt joggetur, og skal ha tapaskveld med bingo på lørdag som avslutning på

kilometer-konkurranse.

Shanglelauget
- Har fått invitasjon til sjangling på julebordet og skal dermed stille opp.

Trollkom
- Har gjennomført bading på Skansen, og skal ha overnattingstur.



VoKalium
- Har hatt fester, filmkvelder, korpils på pub og kontoret etter øving. Har også vært faste

øvinger hver torsdag.
- Planlegger intensiv sying av uniformer denne uken for å bli klar til julebordet på fredag.
- Videre blir det vors med singstar på kontoret før de skal synge på julebordet på fredag.
- Julekonserten med IsoKor og LURveleven blir 25. november. Dermed er det planlagt øvings

søndager med de 14. og 21. november.
- Videre skal de har juleavslutning med julegrøt i desember

Beskjed fra Anna: VoKalium har vært utrolig flinke med å bruke Slack! Utrolig gøy.

Bumblebeats, InVitro, Revyen, V&AIL, Spanskymisten, SkeiV&A, V&A Klatring
- Ingen oppdateringer gitt

6 Andre saker
- Noen oppklaringer og retningslinjer for kontorvaktene

o Pappkopper i kontortidene skal være et tilbud for nye som kommer til kontoret.
Oppfordre stamgjester med å ha med sin egen kopp og benytte kopphylla ellers er
det mulig å selge Volvox-kopp.

o Under kontortiden din sørg for at folk kaster søppel, og at de rydder etter seg.
- Æresmedlemmer ble valgt.

7 Eventuelt
- En plan på hvordan håndtere og legge frem saker uten at personlige meninger skinner

gjennom ble lagt frem.
- Hold lageret ryddig. Flere synes det er vanskelig å finne ting de leter etter.

8 Oppgaver til neste møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Nurinnisa

Svare på kontorvask doodle Alle

Lage ny doodle om møtetid Anna

Svare på ny møtetid doodle Alle

Svare på medarbeidersamtale doodle Alle

Lage budsjett for Åre-tur Marie og Jonas



Snakke med resten av NV om lager til instrumenter Anna

Snakke med BKJ om støtte til ekskursjon Jonas

9 Konstruktiv møtekritikk
- Møtene går sakte. Alle må bli flinkere til å være mer effektiv og gi viktig info med engang.
- Må bli flinkere på å ikke snakke i ring.


